
 
 

ACTA JUNTA OBERTA DE L’AFA 
28 de març de 2022 

 
Data: Dilluns 28/03/2022 
Lloc: videoconferència 
Hora:  21:05 
Número d’assistents: 15 
Bàrbara Negre, Elisabeth Velo, Ferran Urgelés, Sandra Moyano, Montse Amenós, 
Laura Serra, Lola Lozano, Loli Respiro, Lorena Cascallo, Maria Vidal, Marina 
Espinach, Mónica Aisa, Rafael Valdez, Xavi Montalvo i Roser Rodríguez 
 

ORDRE DEL DIA  
 
 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la junta anterior. 
 

2.  Economia 
 
2.1 Increment IPC 
2.2 Hort i granja 
2.3 Millora patis 
 

3. Extraescolars 
 

4. Medi ambient i Sostenibilitat 
 
4.1 Bicibus  
4.2 URPA 
 

5. Captació voluntaris Grups de treball 
 

6. Precs i preguntes 
 
 
 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la junta anterior.  
 
S’aprova l’acte anterior sense esmenes. 



 

2. Economia  

2.1 Increment IPC 

Es comenta fer una pujada de l’1% als sous del personal de l’AFA i URPA. 
S’aprova amb tots els vots a favor. 

2.2 Hort i granja 

L’escola ha fet una aportació econòmica (450€) i amb la subvenció rebuda de 
l’ajuntament (600€) s’ha comprat una càmera nocturna, eines i planters. 

2.3 Millora patis 

Hi ha una subvenció de fa un parell d’anys per a la reforma de patis, s’han 
demanat diversos pressupostos per ampliar o millorar el reciclatge afegint 
papereres exteriors (5 grogues i 5 gris) i afegir una taula al costat de la 
granja. 

3. Extraescolars 
 
L'ajuntament està preparant el plec per a la licitació del servei i el debat 
sobre com han de ser les extraescolars esportives està sobre la taula i no 
exempt de tensions. 
 
Es comenta que La coordinadora d’AFEs ens planteja un dels temes que té 
sobre la taula aquest curs: el futur de la OMET. 
 
 
Des de les AFEs, sempre s'ha defensat un esport escolar INCLUSIU, que no 
discrimini per raó de sexe ni per capacitats, i que posi l'accent en el vessant 
pedagògic i saludable de la pràctica esportiva, més que en el vessant 
competitiu. 
 
Des de la junta de la coordinadora, es considera que tota política pública de 
promoció de l'esport escolar ha de tenir en compte aquests aspectes, i tenim 
molta feina per fer, només cal veure com, actualment, la presència de nenes en 
les activitats esportives escolars i federades és molt menor que la presència 



de nens, o que en l'esport federat, en la majoria de casos, hi ha una 
discriminació per capacitats que no ajuda a caminar vers un model d'esport 
inclusiu. 
 
Així mateix, des de l'AFA d’alguna escola també han manifestat la seva 
preocupació davant l'actuació d'algun club (que fins ara havia seguit el circuit 
de l'OMET) que ha començat a contactar famílies per oferir esport federat en 
edat escolar i que, per tant, s'allunya del model d'esport escolar col·laboratiu i 
inclusiu que s'intenta promocionar des de l'OMET. 
 
El passat 17/3/22 es va realitzar una reunió de la coordinadora per abordar el 
model d'esport escolar (i no només) que volem en el futur.  
Com volem que siguin les activitats extraescolars esportives a les nostres 
escoles? Quines creiem que han de ser els eixos de treball? Quin paper pensem 
que hi ha de tenir l'ajuntament? Quin paper pensem que hi han de tenir els 
clubs esportius? 
 
Dintre d’aquest debat es demana l’ opinió de la nostra AFA i així ho comentem 
en la junta. S’expressen diferents opinions al respecte i es manifesta també la 
manca d’informació en quines són les opcions més realistes o viables. Es conclou 
que des de les famílies del Pins presents a la junta no es veu malament que els 
clubs puguin formar alguns equips amb infants de primària, però també que 
volem mantenir l’esport escolar tal hi com s’ofereix actualment a les 
extraescolars de les escoles i amb la participació a la lliga escolar. Es planteja 
també l’ opció de afegir multiesport de 3r a 6è per aquells infants que no volen 
competir o escollir un esport concret.  
 

 
4. Medi ambient i Sostenibilitat:  

 
4.1 Bicibus 
 

Es planteja formar 2 rutes (Centre i Vulpelleres) i es necessiten adults 
voluntaris per col·laborar en cada una de les rutes.  
Es crearan grups de whatsapp per a que les famílies interessades en cada ruta 
s’hi afegeixin i acabar de definir els diferents punts de trobada. 
Es demanarà a Consell més aparca bicis. 

 



4.2 Article URPA 
 

Des de les  Comissions de Sostenibilitat de les escoles es va acordar publicar 
cada mes  un article al TOT explicant diferents iniciatives de les escoles en 
temes de sostenibilitat. Ens correspon l’article del Maig. Es presentarà el 
projecte que porta a terme la Associació URPA dintre del temps de hort i 
granja que es realitza dins l’horari lectiu. 
L’URPA ens enviarà una proposta d’article (de 1500 caràcters) i una foto abans 
de Setmana Santa. 

 
Es recorda que està encara pendent realitzar la presentació de l’associació 
URPA i el projecte a les famílies de l’escola. 

 
 

5. Captació voluntaris Grups de treball 
 

Es demanen mans per renovar i enriquir els grups de treball (brico, festa 
d’estiu, Setmana ciència, Comunicació, carnestoltes ...) 
Surten voluntaris/es per comunicació Xavier Montalvo, Laia, Elisabeth Velo i 
Lorena Cascallo.  

6. Precs i preguntes 

Es demana novament valorar els horaris d’entrada i sortida esglaonada ja que 
som l’única escola en aquesta situació. 

Es  pregunta la possibilitat de fer pícnics els dies de sortida escolars (és una 
proposta a revalorar i es demanaran exemples concrets d’altres escoles), per 
ara no era plantejable fer entrepans els dia abans per l’enduriment del pa. 
Altres escoles obren cuina a les 8.00 i la nostra cuina escolar ho fa a les 9.00. 

 

 
I sense més, finalitza la reunió a les 23.57h  
 
 
 
 
 



 
Sandra Moyano    Roser Rodríguez 
Presidenta      Secretària 


